

Supra

59.00

Supra summarizes the diversity of our menu and gives you the opportunity to put together an individual menu to share with us on site, depending on the size of your party. You set the focus, vegetarian and vegan options are always possible.

STARTERS

The Didi platter is the anchor of the starters and is complemented by your choice of Khachapuri.

INTERMEDIATE COURSE

We then serve chinkali filled with your choice of beef & pork, lamb, portobello mushroom, or prawn in cream.

MAIN COURSE

Our sharing platters form the main course. You can choose: with meat - Ljulja kebab, Chicken, Pork, Beef Shashlik; Chicken Tapaka, or Tchachochbili; vegetarian/vegan - with Badrijani, Cauliflower steak and Georgian in Tel Aviv, and/or our fish dishes: Salmon "Zamtari" and octopus.

DESSERT

To conclude, we will serve a selection from our desserts.

Please inform us of any allergies and intolerances when ordering. The price is per person, including VAT, drinks are not included in the menu.

Supra

59.00

Die Supra fasst die Vielfalt unserer Karte zusammen, und gibt Ihnen die Möglichkeit, mit uns vor Ort ein individuelles Menü, jeweils der Größe Ihrer Gesellschaft entsprechend, zum Teilen zusammenzustellen. Sie setzen den Schwerpunkt, vegetarische und vegane Optionen sind jeweils möglich.

VORSPEISEN

Die Didi Platte ist der Anker der Vorspeisen und wird ergänzt um Ihre Auswahl an Chatschapuri.

ZWISCHENGANG

Im Anschluss servieren wir Chinkali, gefüllt nach Ihrer Auswahl entweder mit Rind-Schweinfleisch, Lammfleisch, Portobello-Pilz, Garnele in Rahm.

HAUPTGANG

Den Hauptgang bilden unsere Platten zum Teilen. Sie Wählen: mit Fleisch - Ljulja Kebab, Schaschlik vom Hähnchen, Schwein, Rind, Hähnchen Tapaka, oder Tchachochbili; vegetarisch/vegan - mit Badrijani, Blumenkohlsteak und Georgier in Tel Aviv, und/oder unsere Fischgerichte: Lachs "Zamtari" und Oktopus.

DESSERT

Zum Abschluss servieren wir eine Zusammenstellung unserer Desserts.

Bitte teilen Sie uns etwaige Allergien und Unverträglichkeiten während der Bestellung mit. Der Preis versteht sich pro Person, inklusive MwSt. Getränke sind im Menü nicht inbegriffen.